
Житель Полтавщини Олександр Каніболоцький завершив збір грошей для ЗСУ
після велопробігу
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Чоловік зібрав понад півтора мільйона гривень для ЗСУ. Суспільне Полтава

Житель Опішні Олександр Каніболоцький, який вирушив у
кількаденний велопробіг заради українських військових, зібрав для
їхніх потреб гроші. Це – 1 мільйон 632 тисячі гривень. Із них вже 300
тисяч спрямував на дрони.
Про це волонтер розповів журналістам Суспільного.

На зібрані гроші чоловік планує купити систему РЕБ, вартість якої приблизно 440

тисяч гривень.

Загалом волонтер проїхав 16 міст України на велосипеді, аби зібрати гроші для ЗСУ.

"Наразі я веду переговори з військовими та постачальниками, оскільки всюди

різняться ціни, важко зараз робити закупівлі, кожен має різні ціни. Планую

купити один стаціонарний окопний РЕБ, також один автомобільний, 20 штук

БпЛА та до 100 тисяч перерахувати волонтерам на турнікети. Сподіваюсь, що

вкручусь з цими цінами", — розповів Олександр Каніболоцький.
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Свій заїзд волонтер Олександр Каніболоцький розпочав 25 травня із Опішні. Потім

велосипедом перетнув п’ять областей – Полтавську, Черкаську, Київську, Чернігівську

та Сумську. Заїзд тривав 10 днів. Збір грошей продовжив і опісля.

Такий благодійний велопробіг 64-річний чоловік влаштовує втретє. 2022-го він проїхав

500 кілометрів, а 2023-го року подолав відстань у 850 кілометрів.

Дистанцію чоловік долав на власному велосипеді. Фото надав О. Каніболоцький

"Я задоволений своїм заїздом, оскільки є результат. Це для мене найголовніше.

Коли я їхав до Золотоноші, то у мене на карті було 3 тисячі гривень. Я їхав зовсім

без настрою і навіть не міг подумати, що буде такий результат. Було багато

труднощів на дорозі. Одна із них – це їхати назустріч вітру. Тому що у мене

велосипед простий без переключення передач. А це дає дуже на ноги велике

навантаження. Це ускладнює рух і потрібно до їзди прикладати більше зусиль.

Також своє дає сонце", — поділився спогадами житель Опішні.

Олександр Каніболоцький у Чернігівській області. Суспільне Чернігів

"Усі купуватиму по запиту хлопців-військових. Шукаємо, аби придбати

подешевше, щоб вигідно було. Я розумію, що хлопцям треба це усе якнайскоріше",

— розповів волонтер.


